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طارمی به میلان اوکی داد
خبرنگار سرشناس ایتالیایی 
مدعی شد که مهدی طارمی با 
پیشــنهاد میلان موافقت کرده 
اســت و راهی این تیم خواهد 

شد.
به گزارش ایسنا ، درخشش 
مهدی طارمــی در پورتو باعث 
شده است تا این مهاجم ایرانی 
مــورد توجه تیم های بزرگ اروپایی قرار گیرد. میلان رســما با این بازیکن وارد 

مذاکره شده است.
متئو مورتو، خبرنگار سرشناس ایتالیایی، مدعی شده است که مهدی طارمی 

با پیشنهاد میلان موافقت کرده و راهی این تیم خواهد شد.
میلان برای انتخاب جایگزین زلاتان ایبراهیموویچ روی طارمی دست گذاشته 
اســت. البته تنها این تیم نیست که خواســتار جذب مهاجم ایرانی پورتو است. 
تیم های بایرن مونیخ، منچســتریونایتد و اینتر هم مشتری این بازیکن هستند و 

باید دید که او در نهایت چه تصمیمی می گیرد.

۲۲ میلیارد تومان برای شیخ دیاباته
اهل  مهاجم  قرارداد  بررسی 
مالی فصل گذشته پرسپولیس 
با  بازیکن  این  نشــان می دهد 
وجــود مصدومیت های فراوان، 
۲۲ میلیــارد تومــان برای این 
باشگاه هزینه در بر داشته است.
به گزارش ایســنا، باشــگاه 
پرســپولیس در تابستان سال 
۱۴۰۱، برای تقویت خط حمله خود با شیخ دیاباته وارد مذاکره شد و در نهایت 
در شهریور سال گذشته با این بازیکن اهل مالی قرارداد همکاری به امضا رساند. 
دیاباته که پیش از این هم در استقلال بازی کرده و سوابق متعدد مصدومیت از 
خود به جا گذاشــته بود، بعد از گذراندن تست های پزشکی قرارداد رسمی خود 
را به امضا رساند اما در طول لیگ بیست ودوم بارهار و بارها به خاطر  مصدومیت 

دیدارهای پرسپولیس را از دست داد.
دیاباتــه از زمان صدور ITC از هفته پنجم می توانســت به میدان برود و از 
مجموع ۲۶ بازی لیگ که می توانست برای پرسپولیس بازی کند، فقط در ۹ دیدار 
به میدان رفت که مجموع دقایق بازی او ۳۶۴ دقیقه اســت. این مهاجم ۸ دیدار 
تیمش را به دلیل مصدومیت از دست داد و در ۵ دیدار هم به دلیل عدم آمادگی 
در لیســت ۱۸ نفره تیمش قرار نگرفت. او در ۴ بازی هم از روی نیمکت نظارگر 
بازی های پرسپولیس بود. دیاباته در مجموع دقایق بازی خود برای پرسپولیس، ۳ 
بار توانست گل زنی کند و در هیچ یک از بازی ها موفق به ارسال پاس گل نشده 
است. نکته جالب در این میان این است که او تمام ۳۶۴ دقیقه را در لیگ برای 
پرســپولیس بازی کرده و در هیچ یک از بازی های جام حذفی برای پرسپولیس 

به میدان نرفته است.
حالا ایســنا به تمام صفحات قرارداد این مهاجم دست پیدا کرده و قصد دارد 
با انتشــار جزییات قرارداداین ســوال را مطرح کند که چرا پرسپولیس با چنین 
مهاجمی که سابقه مصدومیت های متعدد و طولانی مدت را دارد، چنین قرارداد 

سنگینی را به امضا رسانده است؟
بر همین اساس، مبلغ قرارداد دیاباته برای فصل ۱۴۰۱ – ۱۴۰۲، ۳۷۵ هزار 
دلار تعیین  شــده که به این مبلغ آپشن های جالبی هم اضافه شده است. او به 
ازای حضور در هر بازی، ۱۰۰۰ دلار به  عنوان پاداش دریافت کرده که با احتساب 
۹ دیداری که به میدان رفته اســت، ۹ هزار دلار به قراردادش اضافه شده است. 
در کنار این آپشــن جالب، ۲۰ هزار دلار بابت قهرمانی لیگ و ۵ هزار دلار بابت 
قهرمانی جام حذفی به قرارداد دیاباته اضافه شده است. نکته جالب در این میان 
این اســت که باشگاه پرسپولیس در یکی از بندهای این قرارداد پذیرفته معادل 
۱۰ درصــد از قرارداد یعنی ۳۷ هزار و ۵۰۰ دلار بابت حق ایجنت این بازیکن را 

هم به او بدهد تا به واسطه انعقاد قرارداد پرداخت شود.
با توجه به این مبالغ، پریســپولیس بابت ۳۶۴ دقیقه بازی او و ســه گلی که 
به ثمر رســانده، ۴۰۹ هزار دلار )حدود ۲۰ میلیارد تومان( به او پرداخت کرده 
است و اگر حق ایجنت او را هم به این عدد اضافه کنیم، باید گفت دیاباته برای 
پرسپولیس ۴۴۶ هزار و ۵۰۰ دلار )حدود ۲۲ میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان( برای 

پرسپولیس هزینه در بر داشته است.
پیش از این جزییات قرارداد لئاندرو پریرا هم از طریق ایســنا منتشــر شده 
بود کــه حکایت از یک قرارداد بد با یک بازیکن نه چندان باکیفیت داشــت تا 
پرســپولیس با وجود نتایج درخشان در سال گذشته، در زمینه عقد قراردادهای 

خارجی عملکرد ضعیفی را از خود به جای بگذارد.
با احتساب پرداخت ۴۲۸ هزار دلار )۳۶۰ هزار دلار قرارداد پایه، ۱۸ هزار دلار 
پاداش قهرمانی لیگ و حذفی، ۵۰ هزار دلار بابت فسخ قرارداد سال دوم( که به 
لئاندرو پریرا پرداخت شده است، پرسپولیس عملا به این دو بازیکن خارجی کم 
کیفیت و ضعیف ۸۷۴ هزار دلار معادل ۴۳ میلیارد و ۷۲۵ میلیون تومان پرداخت 
کرده اســت که رقم سرســام آور و هنگفتی برای چنین بازیکن نیمکت نشین و 

ناکارآمدی است!

رضایتنامه ۱میلیون دلاری برای عزت اللهی
باشــگاه وایله بولد دانمارک 
پیشــنهاد بســیار بالایی برای 
صدور رضایتنامه ســعید عزت 
اللهی بازیکن تیــم ملی ایران 
درخواســت کــرده اســت. به 
گزارش  مهــر، باشــگاه وایله 
بولد دانمارک پس از موافقت با 
درخواست جدایی سعید عزت 
اللهی مبلغ عجیبی را برای صدور رضایت نامه بازیکن تیم ملی ایران درخواست 
کرد. عزت اللهی که تنها ۵ ماه از قراردادش با وایله باقی مانده است انتظار داشت 
صحبت های سازنده اش با رئیس باشگاه باعث کاهش مبلغ رضایت نامه اش شود 
اما ناگهان جلسه ظهر شنبه مدیران باشگاه دانمارکی با عزت اللهی همه چیز را 

تغییر داد.
وایله به عزت الهی اعلام کرد در جریان پیشــنهادات رسمی از پرسپولیس و 
اســتقلال قرار گرفته و درخواست سپاهان را نیز برای جذب این باشگاه دریافت 
کرده اســت اما تنها در ازای پرداخــت ۱ میلیون دلار حاضر به فروش او خواهد 
بود. این مبلغ ســنگین، سکوت عزت اللهی را به همراه داشته است. عزت اللهی 
در تماس شنبه شب رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس جزئیات جلسه با 

سران باشگاه وایله را توضیح داد. 
درویش از هافبک تیم ملی ایران خواست مذاکراتش برای گرفتن تخفیف قابل 
توجه از وایله را ادامه دهد تا در صورت امکان با تخفیف حدود ۸۰ درصدی نسبت 
به مبلغ اولیه، بتواند برای پرســپولیس بازی کند. هافبک تیم ملی ایران تصمیم 
دارد شــنبه هفته آینده هم نشست دیگری با سران وایله برگزار کند تا تصمیم 

نهایی را برای ادامه فوتبال خود بگیرد.

عبور مسی از رونالدو با 3 و نیم میلیارد تماشاگر!
مراســم معارفه مســی در 

آمریکا رکوردشکنی کرد.
بــه گزارش فارس، نشــریه 
داد  خبــر  الریاضیه«  »اولیــه 
مراســم معارفه لیونل مســی 
ابرســتاره آرژانتینی در باشگاه 
اینتر میامی برگزار شــد و در 
بسیاری از شــبکه های جهانی 

پخش زنده شد.
رونالدو زمستان گذشته به باشگاه النصر عربستان پیوست. ابرستاره پرتغالی 
در مراســم معارفه باشگاه عربستانی رکورد تماشاگران زنده تلویزیونی در اقصی 

نقاط جهان را شکست.
در آن زمان ۳ میلیارد نفر تماشــاگر پخش زنده مراســم معارفه رونالدو در 
نقاط مختلف دنیا از چند صد شــبکه شــدند که رکورد پرتماشاگرترین معارفه 

تاریخ را زد.
اما مســی رکورد رونالدو را زد و با بیش از ۳ و نیم میلیارد تماشــاگر زنده در 
شبکه های تلویزیونی و غیره به پرتماشاگران برنامه زنده دنیا در تاریخ تبدیل شد.

برخــی مدیــران باشــگاه های فوتبال در اخبارکوتاه
حالــی بر رعایت قانون ســقف بودجه و عدم 
تبعیض بین بازیکنان در گفت وگو با رسانه ها 
تاکیــد دارند که با بــا پرداخت های خارج از 
قــرارداد و غیرقانونی در حال جذب بازیکنان 

موردنظرشان هستند.
به گــزارش ایرنا، قراردادهــای بی ضابطه 
و ریخت وپاش  از بیت المــال که خروجی آن 
نجومی شدن قرارادادهای فوتبال به خصوص 
در چند ســال اخیر بوده اســت، ســرانجام 
حساســیت نهادهــای نظارتی را بــه همراه 
داشــت و این نهادها امسال با ورود جدی به 
فوتبال، خواهان کاهش هزینه ها  قراردادهای 
و قانون مند شدن قراردادها شده اند. خروجی 
پاســخگویی به مطالبه مردم و ورود نهادهای 
نظارتی در قدم اول، تدوین سقف بودجه بود، 
قانونی که فدراسیون فوتبال برای کنترل ارقام 
قراردادها و همچنیــن کاهش ریخت وپاش ها 
وضع شده است تا دست فوتبال بیشتر از این 
در جیب مردم نرود. فارغ از نظرات موافقان و 
مخالفان قانون سقف بودجه، به نظر می رسد 
اجرای این قانون با توجه به عدم بسترســازی 
لازم و همچنیــن بی تفاوتی و عــدم نظارت 
به هزینه  هایی  بالادســتی نســبت  نهادهای 
که در باشــگاه های زیرمجموعه شان می شود، 
سبب شــده که خلاف گویی و دروغ گویی در 
فوتبال ایران بیشــتر از هر زمانی دیگری در 
حال نهادینه شدن باشد. حکایت قانون سقف 
بودجه، یادآور قانون ســقف قرارداد است که 
در ابتدای دهه ۹۰ برای مهار نجومی شــدن 
قرارداد فوتبالیســت ها از طرف سازمان لیگ 
وضع شد، قانون ســقف قرارداد البته با توجه 
به شــرایطی که برای اجرای کامل و اثرگذار 
آن پیش بینی نشــده بود، راه به جایی نبرد و 
برعکس عمل کرد. به طوری که ســقف ۳۵۰ 
میلیونی که برای قرارداد گذاشــته شده بود، 
تبدیل به کف قرارداد شــد تا رقم ها همچنان 

در مدار نجومی شدن حرکت کند.
باشگاه ها آن روزها برای فرار از رعایت این 
قانــون، رو به زیرمیــزی و قراردادهای دوم با 
بازیکنــان آوردنــد، قراردادهایی که برخلاف 
قرارداد اول در ســازمان لیگ ثبت نمی شــد. 
از همــان زمان بود که ماجرای دادن میلگرد، 
آهن، ماشــین و آپارتمان به عنوان بخشی از 
قراداد بازیکنان مرسوم شد و مدیران باشگاه ها 
که نهادی را ناظر بر خودشــان نمی دیدند و 
حساب کشــی از آنها بابت هزینه  های هنگفت 

و بســتن قراردادهای بدون ضابطه نمی شد، 
بیشتر از قبل رو به قانون گریزی و حیف ومیل 
بیت المال آوردند. قانون ســقف بودجه هم با 
وجــود ضرورتی که برای کنتــرل هزینه های 
باشــگاه ها وجود داشــت، انگار قرار است به 
سرنوشــت ســقف قرارداد دچار شود و سقف 
بودجه ۳۵۰ میلیاردی در برخی باشــگاه های 
متمول تبدیل به کف بودجه شده است! از یک 
طرف باشگاه ها در ظاهر می خواهند خودشان 
را پایبند به قانون نشان دهند تا مورد برخورد 
سازمان بازرســی قرار نگیرند و از طرف دیگر 
بازیکنان با توجه به محدود شدن هزینه های 

باشگاه حاضر به امضای قرارداد با شرایطی که 
باشــگاه در ظاهر می گویــد ندارند. به همین 
خاطر در چند باشگاه پرطرفدار مانند ده سال 
پیش و ماجرای ســقف بودجه، این بار برای 
راضی کــردن بازیکنان، رو بــه پرداخت های 

خارج از قرارداد به بازیکنان آورده اند.
در این حربه شــنیده می شود مبلغ خارج 
از قرارداد توســط یک هــوادار متمول به این 
بازیکنان پول پرداخت می شود، تا رقم قرارداد 
این بازیکنان به رقمی که مدنظرشــان برای 
تمدید است برسد. در این بین گفته می شود 
بازیکن به همان اندازه رقمی که در قراردادش 

دریافت می کنــد، خارج از این قــرارداد هم 
این پــول را دریافت می کند تا راضی به امضا 
شود. با توجه به چنین سیستمی باشگاه های 
پرطرفدار و البته برخی باشگاه های متمول در 

حال جذب بازیکن هستند.
مدیــران این تیم های پرطرفــدار اما برای 
اینکه نشــان دهند به قانون ســقف قرارداد 
پایبند هستند در گفت وگو با رسانه ها با بیان 
اینکه باشگاهشــان برای بازیکنان یک سقف 
دارد و امضــای قراردادی بالاتــر از این عدد، 
تبعیض به حســاب می آید، به سفیدشویی در 
بین افکار عمومی می پردازند و پرداختی های 

خــارج از قــرارداد را انــکار می کنند. چنین 
خلاف گویی ها پدیده دروغ را در فوتبال ایران 
بیشــتر از قبل رواج داده و ســبب شده این 
معضل اخلاقی تبدیــل به یکی از فاکتورهای 

مدیریتی در فوتبال ایران شود.
بــه خصوص که اگــر در پایــان هر دوره 
از مدیــران بابــت عملکرد و هزینه هایشــان 
حساب کشی می شد و مدیران متخلف به پای 
میز محاکمه کشــیده می شدند، امروز نه تنها 
برخی مدیران رو به خلاف گویی نمی آوردند، 
بلکــه خبــری از پرداخت هــای نجومــی و 

بی  ضابطه از بیت المال به بازیکنان هم نبود.

کاپیتان اسبق تیم ملی والیبال گفت: برخی افراد انتقاد 
میکنند چون دنبال تخریب هستند. هدف آنها موفقیت تیم 
ملی نیســت و حتی قهرمانی این تیم هم برای شان اهمیت 

ندارد.
علیرضا نــادی در گفت وگو با ایرنا، در خصوص قهرمانی 

ایران در والیبال جوانان جهان اظهار داشــت: به بازیکنان و 
کادر تیم جوانان تبریک می گویم. خوشبختانه این قهرمانی 
در روزهایی که مردم بابت نتایج تیم ملی بزرگسالان ناراحت 

بودند لازم بود و در بهترین زمان رخ داد.
وی افزود: کادرفنی تیم جوانان عملکرد عالی داشــت. از 

زمانی هم که خانزاده به ترکیب اضافه شد این تیم توانست 
در سطح بالاتری بازی کند و مقابل تیم های بزرگی همچون 

بلغارستان و ایتالیا به پیروزی برسد.
پیشکسوت والیبال ایران درباره اینکه چرا موفقیت های 
رده های پایه را نمی توان در رده بزرگســالان کســب کرد، 
گفت: شــرایط رده های پایه با تیم ملی بزرگســالان تفاوت 
دارد. مثلا بازیکنان تیم جوانان به عضویت تیم های ســری 
آ درمی آینــد؛ اما بازیکنان ایران در لیگ برتر خودمان بازی 
می کنند. فاصله این ۲ لیگ بسیار زیاد است و همین تفاوت 
لیگ ایران باعث شده والیبال ایران در رده بزرگسالان با تیم 

بزرگی همچون ایتالیا فاصله داشته باشد.
نادی تصریح کرد: ایراد دیگری که وجود دارد این اســت 
که ما بازیکنان جوان را رها می کنیم. فدراسیون والیبال باید 
از این بازیکنان به شدت مراقبت کند. ضمن اینکه آنها باید 
به تیم هایی بروند که بازی کنند؛ در غیر این صورت خیلی 

زود محو می شوند.
کاپیتان اســبق تیم ملی والیبال درباره اینکه قرار است 
کادرفنی تیم ملی تقویت شــود، عنوان کرد: کادرفنی باید 
تقویت شــود؛ مثل ژاپن که این کار را انجام داد. البته این 
مسئله هزینه مالی زیادی دارد. ضمن اینکه باید صبور بود. 
ژاپن اگر الان به موفقیت رسیده حاصل یک کار چند ساله 

بوده اســت. هم مردم و هم مســئولان ژاپنی به برنامه های 
فدراســیون والیبال کشورشــان اعتماد کردند و نتیجه این 

اعتماد را گرفتند.
وی درباره اهمیت رقابت های والیبال قهرمانی آسیا گفت: 
ایــن رقابت ها برای ما خیلی مهم اســت و باید آن را جدی 
بگیریم. کسب عنوان قهرمانی آسیا دور از دسترس نیست. 
ضمن اینکه شــرایط میزبانی به نفع ما اســت. رقابت ها در 
شــهری برگزار می شــود که کار را برای سایر رقبا سخت تر 
می کند. ما به ایــن قهرمانی نیاز داریم. مردم منتظرند تیم 

ملی به شرایط ایده آل برگردد و قهرمان آسیا شود.
نــادی درباره هجمه انتقــادات برخــی از مربیان علیه 
کادرفنــی تیم ملی والیبال گفت: طبیعی اســت که وقتی 
تیم نتیجه نمی گیرد انتقادات زیادی می شــود. بخشــی از 
این انتقادات سازنده اســت؛ اما باید دید چه کسانی انتقاد 
می کنند. آیا کسی که دارای رزومه است انتقاد کرده یا کسی 

که دنبال جایگاه و سمت در تیم ملی است.
پیشکسوت والیبال ایران در پایان خاطرنشان کرد: برخی 
افراد انتقــاد می کنند چون دنبال تخریب هســتند. هدف 
آنها موفقیت تیم ملی نیســت و حتی قهرمانی این تیم هم 
برای شــان اهمیت ندارد. آنها فقط به فکر منافع خودشان 
هستند و می خواهند جایگاهی در تیم ملی به دست بیاورند.

 سفیدشویی نجومی بگیرها با دروغگویی

روی زشت فوتبال در فصل نقل  و انتقالات

 برخی منتقدان دنبال کسب جایگاه در تیم ملی هستند

باشگاه استقلال اعلام کرده است قرارداد دروازه بان این 
تیم سفید بسته شده است. درحالی که همین باشگاه برای 
جذب گلر پرسپولیس چند ده میلیارد تومان پیشنهاد داده 

بود.
بــه گزارش  مهــر، چند دهه قبل که هنــوز پول وارد 
فوتبال آماتور ایران نشــده بود، بسیاری از بازیکنانی که به 
پوشیدن پیراهن استقلال و پرسپولیس افتخار می کردند، 
قراردادهای ســفید در این دو باشــگاه زیاد امضا می شد و 
اکثــر بازیکنان هم برای بازی در این دو تیم پولی دریافت 

نمی کردند.
اما با آمدن پول و رشــد رقم دســتمزدها، قراردادهای 
ســفید به فراموش ســپرده شد و بیشــتر به یک شعار و 
نمایش مقابل دیدگان هواداران تبدیل شد تا شاید بازیکن 

و مدیر خودشان را در دل آنها جا کنند.
باشگاه استقلال اعلام کرده است که قرارداد سیدحسین 
حسینی سفید امضا شده است! آیا در روزهایی که بازیکنان 
به رقم های چند ده میلیاردی هم راضی نمی شوند باید قبول 

کرد این قرارداد ســفید امضا شــده است؟ آیا سیدحسین 
حســینی تعیین رقم قراردادش را در اختیار باشــگاه قرار 

داده و هر چه مسئولان بگوید او چشم می گوید؟
گلر آبی ها که کاپیتان این تیم هم هســت در شرایطی 
قــراردادش را امضا کرد که چند هفتــه از تمرینات پیش 
فصل آبی پوشان گذشــته و او فصل بدنسازی را از دست 
داده است. اگر او اینقدر به باشگاه و هوادارانش متعهد است 
و عاشــق آنهاســت که قراردادش را سفید امضا کرده چرا 

چند هفته است در تمرینات حضور ندارد؟
به نظر می رســد باشگاه استقلال و حســینی بازی با 
کلمــات را انجام داده اند و خواســته اند فضای ملتهب این 
روزهــا را آرام کنند و بازهم هواداران را ســرگرم اتفاقات 

غیرحرفه ای و بی ثمر کنند.
بازیکنانی که چند روز از دریافت نکردن مطالباتشــان 
می گذرد به نشــانه اعتراض تمرینات را تعطیل می کنند و 
حاضر به بازی کردن نیســتند، چگونه می توانند از قرارداد 

سفید و عشق به باشگاه حرف بزنند؟

قرارداد سفید؛ پنهان کاری یا بازی با کلمات

دبیر سازمان لیگ بسکتبال در مورد آخرین وضعیت و 
شرایط برگزاری لیگ برتر و نقل و انتقالات آن توضیحاتی 

را ارائه کرد.
امیرحســین واحدپور در گفت وگو بــا فارس، در مورد 
وضعیت تیم بســکتبال بانوان تیروژ حیات کردستان برای 
حضور در لیگ برتر بســکتبال اظهار داشــت: طی تماس 
تلفنی با مدیرعامل این باشــگاه، ایشــان اعتقاد داشــتند 
علی رغم کســب مقام قهرمانی این تیم در فصل گذشــته 
لیگ برتر با شــاکله بازیکنان بومی متاســفانه هیچ گونه 
حمایتی از ســمت مسئولان استانی مربوطه وجود نداشته 
و با توجه به اســتفاده از ظرفیت خصوصی به تنهایی روند 
را پیش برده اند و این رویکرد مســئولین با عث دلسردی 

او شده است. 
وی در مورد وضعیت نقــل و انتقالات لیگ برتر گفت: 
طبق آیین نامه سال های گذشته بازیکنانی که بیرون مانده 
بودند تا نیــم فصل منتظر می ماندند و پس از آن در لیگ 
دسته اول حضور می یافتند و اگر طبق برنامه مذکور عمل 
می کردیم باید لیگ حرفــه ای را از دی ماه و لیگ ملی را 
هم از بهمن ماه آغاز می کردیم که با تغییر رویکرد، نظم و 
انضباط و برنامه ریزی بهتری را در دســتور کار قرار دادیم. 
با توجه به این روند تیم ها و بازیکنان باید در زمان تعیین 
شده نقل و انتقالات بازیکنان و تیم های مورد نظر خود را 

انتخاب کنند و طبق برنامه ارائه شــده  تا نیم فصل مجاز 
به ثبت قرارداد نخواهند بود  و کارت بازی برایشــان صادر 
نمی شود. در نیم فصل پنجره نقل و انتقالات باز خواهد شد 
که تیم ها آن زمان می توانند نفرات خود را تکمیل کنند. 

دبیر ســازمان لیگ بسکتبال تاکید کرد: سال های قبل 
اینطــور نبود و در جریان برگزاری مســابقات تا نیم فصل 
تیم ها می توانستند بازیکن بگیرند و این روند آزاد بود، اما 

با رویکرد جدید دیگر این شرایط فراهم نخواهد شد. 
واحدپور در خصوص شــرایط واگذاری تیم دوم مهرام 
به استان فارس عنوان کرد: باید یک سری مسائل حقوقی 
در این باره رعایت شــود تا انتقال صورت پذیرد.. برهمین 
اساس تا چهارشــنبه به تیم مهرام فرصت داده شده است 
تــا در صورت علاقمندی به واگــذاری امتیاز و خروج تیم 
از تهران، علاوه بر فدراســیون و سازمان لیگ، باید هیات 
بسکتبال اســتان نیز از موضوع مطلع بوده و اقدامات لازم 

صورت پذیرد.
از ســوی دیگر باید بررسی شــود تیمی که قرار است 
نماینده استان فارس باشد شرایط کمیسیون ماده ۵ )ثبت 

باشگاه( را دارد یا خیر.
 و همچنین علاوه بر مشخص نمودن مدیرعامل باشگاه 
باید موضوع زیرســاخت های لازم، شــرایط باشــگاهی و 

هویتی تیم در سطح لیگ برتر مشخص شود.

دبیر سازمان لیگ بســکتبال با اشاره به برگزاری جام 
حذفی گفت: امســال جام حذفی را به صورت آزمایشــی 
برگــزار می کنیــم و بازخوردهای آن را مورد بررســی و 
کارشناسی قرار خواهیم داد و در سالهای آتی برای توسعه 
روند برگزاری این رویداد شرایط ویژه ای برای تیم قهرمان 
در دستور کار خواهیم داشت. براین اساس پیشنهاد شده با 
برگزاری رقابتی جذاب بین تیم قهرمان جام حذفی و تیم 

دوم لیگ برتر، برنده رویداد به مسابقات باشگاه های غرب 
آسیا معرفی شود.

وی در پایان افزود: با توجه به مسابقات سوپر لیگ غرب 
آســیا )WASL( که احتمالا از ۲۴ مهر ماه آغاز می شود 
این سازمان در نظر دارد با برنامه ریزی منعطف  به جهت 
پوشــش هر چه بهتر مسابقات لیگ و مسابقات غرب آسیا 

اقدامات لازم را صورت خواهیم داد.

آخرین وضعیت برگزاری لیگ برتر بسکتبال 


